
FUNKTIONSSTÖD
I  KORTHET

• Jobbcenter ska utvecklas för att få fler att gå 
från daglig verksamhet till anställning.  

• Ingen har samma boendebehov genom livet. 
Vi vill därför utreda hur en naturlig flyttkedja 
inom verksamhetens olika boenden kan  
uppnås.  

• Alla har rätt till en aktiv fritid. Vi vill att 
Pryloteket årligen köper in fritidshjälpmedel 
till personer med funktionsnedsättning.  
Det finns också ett behov av att återuppta de  
anpassade sommarläger som tidigare funnits. 

• Kultur har en skyddande effekt mot psykisk 
ohälsa. Vi föreslår att dagliga verksamheten 
”Kulturpaletten” inrättar grupper som leds av 
lokala kulturarbetare.  

• Vi arbetar för en särskild lönesatsning riktad 
till personal som vidareutbildat sig inom sitt 
yrke.
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Alla medborgare ska ha möjlighet 
att nå sin fulla potential. Alla ska 
kunna vara delaktiga i samhället 
utifrån sin egen förmåga.

Det är grundläggande att personer 
med funktionsnedsättning är en  
naturlig del av samhället och finns 
på såväl arbetsplatser som i  
föreningslivet. Dels då det är vår 
skyldighet att inkludera, men 
framförallt för att vi är övertygade 
om att samhället blir starkare om 
alla är delaktiga.

ALLA SKA VARA 
DELAKTIGA

Politiska protokoll är svårlästa. 
Vi vill att protokollen efter varje 
nämndsmöte ska sammanfattas 
lättläst och föras ut till brukarna 
och personalen. Det gäller också 
större beslut inom förvaltningen.

Vi vill att kommunen utvecklar 
samarbetet med intresse-
organisationer. Det är dags för 
nämnden att införa ett brukarråd 
som kan lämna synpunkter inför 
de politiska beslut som ska tas.

Alla ska få det stöd som behövs 
för att komma i arbete. Det är av 
yttersta vikt att hela Jobbcenters 
verksamhet finns kvar. Jobbcenter 
får människor med funktions- 
nedsättning i jobb eller utbildning, 
men ger också stöd även efter 
påbörjad anställning.  

Vi vill se över möjligheten att 
utveckla Jobbcenter för att få fler 
att gå från daglig verksamhet till 
anställning.

Funktionsstödsförvaltningen har 
länge haft kö till bostäder, något 
som bryter mot lagen! Bristen på  
bostäder ska byggas bort.  
Vi kräver också en plan för 
hur denna situation ska kunna 
undvikas i framtiden.

Det finns ett behov av ökade 
möjligheter att byta bostads-
former för de boende. Ingen har 
samma behov under en livstid. 
Vi vill därför utreda hur man på 
bästa sätt skulle kunna uppnå en 
naturlig flyttkedja.

Alla har rätt till en aktiv fritid. 
Vi vill inkludera personer med 
funktionsnedsättning i Pryloteket, 
där kommuninvånare kan låna 
fritidsutrustning. Detta genom 
att avsätta en summa årligen 
för inköp och underhåll av 
fritidshjälpmedel.

Det finns ett behov av att 
återuppta de anpassade  
sommarläger som tidigare funnits. 
Kontaktpersoner är viktiga för 
att bryta isolering. Vi vill att 
förvaltningen fortsätter att 
generöst bevilja kontaktpersoner 
och vill också se en ökad 
ersättning till dem.

Kultur har en skyddande effekt 
mot psykisk ohälsa.  
Vi ser en stor outnyttjad resurs i 
stadens kulturarbetare. Vi föreslår 
att den dagliga verksamheten  
”Kulturpaletten” inrättar grupper 
som leds av lokala kulturarbetare.

Personalen är vår största 
tillgång när det kommer till god 
omsorg för brukarna. Vi vill ha så 
kompetent och långvarig personal 
som möjligt. 

Vi föreslår en särskild löne-
satsning riktad till de som har 
vidareutbildat sig inom området 
och som tar ett stort ansvar för att 
verksamheten ska fungera.

Vi har redan fått igenom att 
motsvarande karensavdraget  
togs bort för de som har 
habiliteringsersättning. Ingen ska 
gå sjuk till jobbet.

Vi har också fått igenom att jour/
beredskapsavtal ska ses över. 
Det är orimligt att personalen 
ska tvingas tillbringa natten på 
sin arbetsplats och knappt få 
ersättning för det.


